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същността на КАО и предимствата муКомплексното
административно обслужване всъщност е много
добре измислено и не мисля, че Министерски съвет
не си е свършил работата относно това. Същността
на Комплексното административно обслужване е
реално да облекчи гражданите от гледна точка на
това, че няма да е нужно да се издават документи
от общината, които отново да се предоставят пред
нея. В това нещо честно казано, няма смисъл,
защото най-малкото отнема време, а и е едно чисто
разхищение на хартия, което освен, че хаби хартия
напразно, не облекчава по никакъв начин
бюрокрацията. Личното ми мнение е, че ако
услугата се осъществява така, както е замислена,
ще спести много голям обем хартия годишно, освен
това и много време в чакане на документи. Когато
нещата се регламентират от Министерския съвет,
всяка администрация, която предоставя такъв вид
услуги, както и гражданите и бизнеса, които искат
определена услуга от администрацията, ще са
облекчени. А нали това е целта - облекчаване на
тежестта на администрацията и намаляване на
бюрокрацията с цел подобряване на услугите,
които се предоставят на потребителите?
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Министерски съвет да си свърши работатасоъдбата
на КАО ще е същата като електронните услуги.
Всички ще говорят за него, малко ще го прилагат.
След като услугите са ясни и част от тях се
предоставят от определени оргати-например
общини, териториални структури на
изпълнителната власт, областни администрации,
МС да разпише по отношение на кои точно услуги
ще се събират данни от други органи, които
съхраняват необходимата информация, а също
така и да определи реда за администрирането на
цени и такси.
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